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To: @minvws.nl
Cc: @minvws.nl]; BER. (EES) IEEEEI @minvws.nl]
From: , )
Sent: Thur 12/10/2020 1:51:55 PM

Subject: FW: Besproken punten dagelijks overleg

Received: Thur 12/10/2020 1:51:55 PM

Ik hoor vanEE dat jij ook bezig bent om een beeld van hoeveelheid prikkers te krijgen bij GGD?
Ik heb contact met de programmamanager die is aangesteld voor ‘personeel’, zal van mijn kant ook duwen op meer informatie

dan ik gisteren kreeg (bij mijn kennismaking met ze).

Heb jij al iets van hun? Dan kunnen we het straks mogelijk bij elkaar leggen.

Groeten,

ver: BE EE 5 0) EEE erminws>Verzonden: donderdag 10 december 2020 14:22

an:IES,BEL (EE) EEE iro. 1 ENE, BE. (ENED) EEE mins i>

Onderwerp: RE: Besproken punten dagelijks overleg

Fijn, stem even kort af met] wat je vraagt op te leveren versus mogelijke lopende verzoeken van haar, maar fijn om een zo

scherp mogelijk beeld te hebben morgen en de boel verder in gang idd

Groet

van: IEEE BE. 85)JERE0 minvws.ni>
Verzonden: donderdag 10 december 2020 14:20

Onderwerp: RE: Besproken punten dagelijks overleg

Ha ERED

Helemaal eens, zou mijn inzet ook zijn. Ik kreeg gisteren alleen ook al wel de reactie dat ik niet op de stoel van de GGD moet

gaan zitten...(vanuit programma GGD uiteraard).
Jullie reactie helpt mij om er nu dan echt die cijfers te krijgen. Ik ga die dames die ik net ken, nu aanzetten om dit op te

hoesten..en om opleiding uit te zetten...het is wel duwen! Dus ook goed wat BEER doet!

var: BED NE. (OED) ERE i>
Verzonden: donderdag 10 december 2020 14:16

Aan: [ERED JIEminvws n>; EXER HE.
(CED)EXE0 minvws.ni>

Onderwerp: RE: Besproken punten dagelijks overleg

Hi, mijn inzet zou echt zijn om zsm beeld te geven, morgen 16u po minister (zojuist verplaatst van vandaag naar morgen), |BIEEN
is in gesprek met GGD over hoeveelheid prikkers etc, maar kijk even wat je kan completeren aan haar beeld voor totaalbeeld vd

inspanning. Kun je al dan niet viaCT oie
Daarnaast ben ik er als eerder besproken sterk voorstander van dat we - los van welke inventarisatie dan ook - extra prikkers

regelen die zsm gereed zijn als extra ‘reservegroep’. Mocht een inschatting van de GGD of andere partij toch nog anders

uitvallen. Mogelijk is dit al in scope van wat jullie nu in uitvoering hebben, want hierover waren er al contacten met MEVA irt de

opleiding die dit vraagt etc. Maar het moet dus voorbij de stap van vergaderen over de noodzaak, naar het zsm actief opleiden
van een grotere groep reservecapaciteit, ik zou zeggen: nog bovenop wat GGD-en intern nu aan het werven zijn. Dat geeft
backup. In SG overleg vanochtend was de tip ook ‘overshooten in wat je klaarzet, omdat je niet weet wat je precies te wachten

staat’.

vanuit portefeuille handig als jij met ERE beziet wat hiervoor nog nodig is?

Groet,

ver: IESE BE. (ED mines

Verzonden: donderdag 10 december 2020 14:05
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HoNESE

Vwb je vraag vwb de extra prikkers ben ik gisteren bij GGDGHOR beland en heb overleg gehad met (zij zat

daarnet ook bij overleg met Defensie).
is maandag aangesteld om de personeelsinzet bij GGD-en in kaart te brengen en ook de extra behoefte.

Gisteren was ik zo ver dat ik het aanbod voor scholing (via nationale zorgklas, maar dat moet dan nog wel geregeld heb) gedaan.

GGD/GHOR heeft wel vraag uitstaan bij regionale GGDen wat de capaciteit(sbehoefte) prikkers is, maar nog geen antwoord.

Zal ik er nav het debat nog maar eens op drukken? En dan een soort tijdpad afspreken wanneer we dit op een rij willen hebben

(voor de minister). Ik denk dan ergens volgende week.

Ik had zelf ook bedacht dat ze een soort tweedeling moeten maken. Wat is nodig voor de eerste fase (Q1) en wat zodra de hele

NLse bevolking aan de beurt is... maar ik wil ook niet meteen op de stoel van GGD gaan zitten..

or. BEY

vn: INEXECINEX. (HED)
Verzonden: woensdag 9 december 2020 11:41
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@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Besproken punten dagelijks overleg

Ik had net best een prima overlegje met GGD-GHOR(EXEBE MEEEE) =n cen dame van Berenschot

3 ed)
Zij hebben net deze week een programma personele bezetting opgetuigdBEN dit leiden (zij komen van project
teststraten en zal daarvan de ervaring meenemen). Weet nog ff niet hoe ik eea met jullie precies kan delen, maar zo ben je iig
voor nu geinformeerd.

ze s12812d¢ 5.1.2e |]

Enkele dingen die mogelijk ook wel handig zijn voor mogelijke Q&As (en mogelijk ook wel bekend):
- 1% tranche vaccineren wordt door personeel van werkgevers zelf gedaan op centrale locaties. GGDen zorgen voor locaties.
- Voor de grote groep moet nog in beeld gebracht worden hoeveel mensen de GGDen nodig hebben op locatie (prikkers, en

overig personeel). De uitvraag voor capaciteit/of GGD extra mensen nodig hebben en of ze al aan het werven zijn, is

edaan. Antwoord daarop is er nog niet.
-

BEN ook welke functionarissen die al voor het testen worden gebruikt, ook hiervoor ingezet kunnen worden.
- In het RVP (rijksvaccinatieprogramma) zijn er cok mogelijkheden om andere professionals te laten vaccineren

(doktersassistenten, co-assistenten). Men onderzoekt de verlengde arm constructie. Ik heb aangeboden hier informatie

voor te kunnen verstrekken. @ 5.1.20 kijken hoe we ze kunnen faciliteren?
- Deze mensen moeten mogelijk wel scholing krijgen. Dit moet onderzocht. Bij het RIVM worden e-leamings gemaakt.

Onduidelijk is nog of dit alleen voor de artsen is of ook voor mensen die geen medische achtergrond/BIG registratie

(coassistenten e.d.) is. Wat de Nationale Zorgklas kan betekenen gaan we ook verkennen. Ik heb aangeboden uit te

zoeken wat er qua e-learning wordt gemaakt. En spullen nationale zorgklas stuur ik naar [IEEE (@5 12} uitzoeken e-

learning en info nationale zorgklas delen met GGDGHOR.

- Vwb reservepersoneel, is er een landelijk bureau/servicebalie waar voor het testen ook mensen opgepiept kunnen

worden. Hier kan mogelijk ook iets voor vaccineerders worden ingericht (moeten dan wel de juiste opleiding hebben).
Hier zouden GGDen uit kunnen putten. Wel werd gezegd dat GGDen vrij autonoom opereren en niet al te veel landelijk
willen doen.

- Ik houd iig regelmatig contact met EENvwb personele ontwikkelingen en heb me ook aangeboden als toehoorder bij
overleggen die zij gaat opzetten voor haar programma ‘personeel’.

Tot zover,

5.12

van: [0. BE BEE (EEE)EEE2 inv.»Verzonden: woensdag 9 december 2020 11:07

Onderwerp: Besproken punten dagelijks overleg
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- Vraagbrief GGD > ligt bii [ERE
- Voorbereiding bestuurlijk overleg DGV donderdag 10 dec. >[RER heeft kamerbrief gestuurd [FRERFheckt of agenda uitsturen nog

nodig is.

-  Registratie hoeft niet op de agenda, morgen is er een apart bestuurlijk overleg over registratie.

) en wil deze dan ook met ons bespreken.- RIVM deelt donderdag eind vd middag nieuwe overlegstructuur 5

- Komende week ook overleg over overlegstructuur GGD GHOR.

-Voorbereiding debat: wat zijn noodzakelijke q&a’s voor onszelf?

- LZ doet ook Q&A’s voor debat

BEY <-st de brief en kijkt of hij nog Q&A’s kan bedenken

Q&A's samenvoegen (ook Q&A's van gisteren) > 5.1.2e laten archiveren)


